
 
 

 

 

Ingekomen vragen  
Aan:   KNRB verenigingen 
Van:   KNRB bestuur  
Datum:   30 maart 2023 
Onderwerp:  Beantwoording ingekomen vragen voorafgaand aan de AV 1 april 2023 

 

Hieronder vindt u de beantwoording van de ingekomen vragen door het KNRB-bestuur en het bondsbureau. 
Deze vragen zijn ingestuurd, voorafgaand aan de AV op 1 april.  

 
Ingekomen vraag vanuit Sophie de Hont, voorzitter Eindhovense Studenten Roeivereniging Thêta 
Namens de volgende studentenroeiverenigingen, Proteus-Eretes, Asopos de Vliet, Okeanos, Phocas, Saurus 
en Thêta, mail ik u over de planning van de volgende KNRB AV. Allen vinden wij het belangrijk om bij de AV’s 
aanwezig te zijn, maar 1 april is één van de weinige vrije weekenddagen in de komende maanden voor ons. Als 
studentenroeibesturen moeten wij vrijwel elk weekend bij een wedstrijd zijn. Voor velen van ons is deze AV 
om 13:00 in Rotterdam nu een dagvullend programma, terwijl wij het liefst zo’n dag nog zouden gebruiken 
voor anderen dingen. 

Met de NSRF worden AV’s vaak tijdens een wedstrijd gepland, dat bevalt velen van ons goed. Wel snappen wij 
dat het voor de KNRB AV’s misschien lastiger is dat tijdens een wedstrijd te plannen. Toch zouden wij jullie 
willen vragen hier in het vervolg naar te kijken. Daarnaast kunnen jullie misschien in overweging meenemen 
hoe druk de agenda van vele bestuurders gaat zijn en of er dan een moment is in een rustigere periode dat 
ook schikt. Hier kunnen we ook een keer over overleggen om dat overzicht te geven. 

Beantwoording 
Deze datum was begin januari vastgesteld en daarbij is naar veel zaken gekeken, waaronder de 
wedstrijdkalender. En hebben we inderdaad besloten om een wedstrijdvrije dag te kiezen om geen wedstrijd 
in de weg te zitten. Wat voor sommige verenigingen juist weer handig is. Maar inderdaad achteraf gezien is 
het niet de meest handige keuze. Van een aantal verenigingen hebben we afgelopen 2 weken ook vernomen 
dat zij een open dag hebben gepland as zaterdag en daarom afwezig zijn.  
Dank dus voor dit signaal. De datum voor de AV in het voorjaar 2024 zullen we proberen zo goed mogelijk in 
alle agenda’s te passen en vroegtijdig te communiceren. Voor dit jaar organiseren we verder een tussentijdse 
extra Algemene Vergadering tijdens de Koninklijke Holland Beker. De najaars-AV is gepland op zaterdag 25 
november 2023.  

 
 

Ingekomen vraag vanuit Robert Laan, h.t. Commissaris Werkende Leeden, U.S.R. "Triton" 
We hebben vanuit Triton een vraag omtrent Artikel 13.2 van het RvR: "De roeiprestaties van een roeier worden 
uitgedrukt in prestatiepunten, voor ieder riemtype, boordroeien en scullen, afzonderlijk. " en de aanvulling 
hierop, zijnde de 'Wijzigingen Uitvoeringsregelement' van 2020 met punt 1 "In afwijking van artikel 13.2 van het 
RvR worden voor Gevorderde achten, de prestatiepunten voor scullen en boordroeien bij elkaar opgeteld voor 
de berekening van het gemiddelde aantal prestatiepunten dat een ploeg mag hebben."  

Op de Heineken Roeivierkamp had een van onze lichte achten 49 prestatiepunten (47 nog toegestaan in het 
gevorderde veld) totaal door een aantal elite roeiers, maar zaten er ook een aantal beginnelingen in de boot. 
In het elite veld deed alleen een Franse boot mee met een aantal master roeiers die in de winter van hun 
succesvolle carrière nog een keer de Heineken wilden starten. Omwille van de sport en passende 



 
 

concurrentie had het beter geweest als de mannen wel het gevorderde veld hadden kunnen starten tegen 
bijv. een zeer competitieve boot van Laga.  

Onze vraag: "Is het mogelijk om te kijken of de 'Wijzigingen Uitvoeringsregelement' van 2020 daadwerkelijk 
hun doel dienen en deze eventueel te herzien, waar ik aanneem dat ze het achten roeien eerlijker zouden 
moeten maken, maar dat, naar ons inzicht, op dit moment niet doen?".  

Beantwoording 
Dank voor deze vraag, we hebben deze naar de Commissie Nationale Wedstrijden gestuurd voor de 
formulering van een advies hierover. Op basis daarvan zal op een later moment een definitieve reactie 
gegeven worden. 

 

 

Ingekomen vragen vanuit de ARB, Liesbeth Driest, voorzitter 

Agendapunt 2 – Notulen AV 26 november 2022 
Binnen de ARB zijn er geen verzoeken tot wijziging van de notulen. Naar aanleiding van de notulen hebben de 
ARB verenigingen wel de volgende vragen: 
- Blz. 5 wedstrijden - tekort kamprechters 
Naar aanleiding van de mededeling dat er mogelijk moet worden overgestapt op betaalde kamprechters, 
vanwege het tekort aan kamprechters, vragen de ARB-verenigingen (naast de wervingsactiviteiten) 
alternatieven te onderzoeken voor de standaard-inzet van kamprechters.  Mogelijke alternatieven: 
  - Afschaffen volgbootjes bij wedstrijden 
  - Afschaffen weging juniorenboten 
 
Beantwoording 
De intentie is niet om over te stappen op betaalde kamprechters maar om het vrijwillige karakter van de 
kamprechter en motorbootbestuurders te behouden, zo goed mogelijk om te gaan met alle beschikbare 
vrijwilligers en, samen met alle roeiverenigingen deze waardevolle groepen vrijwilligers te laten groeien en 
blijven ontwikkelen. Om daarmee het eerlijke en veilige verloop van de wedstrijden met elkaar te kunnen 
blijven garanderen.  

Zaken die hierbij besproken en benoemd zijn: 

- Er is gekeken naar een minimale bezetting om een wedstrijd door te laten gaan. Bij deze minimale 
bezetting worden er geen boten gewogen, geen 100% controle gedaan op de hielstrings, boegballen 
en onehand quick shoe release, kan er niemand opgeleid worden, varen we met minimale 
hoeveelheid bootjes mee (dus mogelijk meer golven). 

- In brede zin is er gesproken, hoe in elk geval de verzorging op wedstrijden moet zijn (goede lunch, 
tussendoortje, na 9u beginnen ivm reistijd).  

- Er wordt nagedacht of een reiskosten vergoeding nodig is om het mogelijk te maken, maar dit wordt 
voorlopig nog opgelost door samen reizen te faciliteren. 

- Naast het werven en in gesprek gaan met verenigingen die weinig kamprechters leveren en hier wel 
veel gebruik van maken, is er een mogelijkheid om te bespreken met elkaar dat er naar rato van de 
hoeveel wedstrijden die een vereniging start ook kamprechters moeten worden geleverd. 

 
Vraag:  
Blz. 5 wedstrijden - FOYS-wedstrijdmodule, kinderziektes 
Binnen de ARB-geledingen worden de lange baanwedstrijden georganiseerd en hebben de commissies 
recent nog moeilijkheden ervaren met wedstrijdmodule van FOYS. In de notulen staat dat de meeste 
kinderziekten in 2022 zijn opgelost, maar dat beeld wordt door onze wedstrijdorganisaties niet in algemene 
zin herkend. Hebben de wedstrijdorganisaties problemen gemeld aan de KNRB? Zo niet, dan bieden wij aan de 
klachten te bundelen. 
 
Beantwoording  
Inderdaad zijn de meeste issues van vorige jaar opgelost. We zien wel dat er bij de opstart van het seizoen 
weer nieuwe zaken opkomen die opgelost moeten worden. Wanneer deze gemeld worden, worden ze direct 
aangepakt en doorgezet. Martijn van Rossum is goed in gesprek met alle wedstrijdleidingen om dit binnen de 



 
 

financiële mogelijkheden zo snel mogelijk te regelen. Gebundelde problemen zijn altijd welkom, dan kunnen 
we een extra controle doen, of alles wat opgepakt kan worden, ook opgepakt is.  

 

Vraag: 
Begroting 2023: blz. 10 begroting lopend jaar invoeren 
In de notulen staat de toezegging dat heroverwogen wordt om (in deze roerige tijden) met een lopende 
begroting inzicht te bieden in het lopend boekjaar.  Heeft die heroverweging plaatsgevonden en zo ja, wat is 
de conclusie?  

Beantwoording  
De vraag mbt inzicht op de begroting en het lopende boekjaar zullen we voor de najaarsvergadering 
meenemen ter overweging. Momenteel opereert de KNRB binnen de begroting. Wel verwachten we een 
gebruik van de borgstelling voor nationale wedstrijden en we verwachten meevallers op baten vanuit 
overheid en sponsors.  

 
Vraag 
Agendapunt 3 – Jaarverslag 2022  blz. 8 – Numerieke ontwikkeling roeibond 
Graag zien wij in het jaarverslag een meer specifieke uitsplitsing van de ontwikkeling in de 
ledenaantallen  (over meerdere jaren, leeftijd, man/vrouw verhouding - en zo mogelijk regionale 
ontwikkelingen). Die uitsplitsing is relevant in het kader van de groeiambitie die is verwoord in het 
Meerjarenplan. Ook denken wij dat het voor de transparantie beter is om in het jaarverslag (op blz. 8) in ieder 
geval de verontrustende daling in junioren te vermelden. De ARB-verenigingen houden in mei een 
themabijeenkomst over de Groei(ambities) en maken graag gebruik van de kennis die daarover bij de KNRB 
aanwezig is. Wij zullen de mogelijkheden en uitdagingen die wij signaleren vanzelfsprekend ook met de KNRB 
delen.  
 

Beantwoording 
Hieronder een enkele uitsplitsing zoals gevraagd. De komende periode wordt de ontwikkeling van de 
ledenaantallen verder geanalyseerd en volgt er in de digitale verenigingspost meer informatie en uitsplitsing.  
Volgend jaarverslag streven we er zeker naar om dit meteen mee te nemen voor het inzicht en de duiding van 
de  ledenontwikkeling, de kansen en uitdagingen hierbij. 

 
 



 
 

 

 

 

 

Vraag: 
Blz. 19 – Junioren inspanningen 
De ARB-verenigingen herkennen zich niet in de zinsnede ‘Ondanks de breed geuite wens van de verenigingen 
dat er meer actie op het thema junioren moet komen, blijkt het jammer genoeg lastig om verenigingen in 
beweging te krijgen.’  

Binnen de ARB-verenigingen en de ARB-roeibond wordt vol ingezet op junioren en wordt daaraan veel tijd, 
geld en energie besteed. Dat die inzet tot nu toe helaas niet tot het gewenste resultaat heeft geleid is 
duidelijk, maar dat de oorzaak alleen of vooral bij de verenigingen ligt, wijzen de ARB-verenigingen van de 
hand. Wij verzoeken deze zinsnede aan te passen. Met de vinger wijzen naar elkaar is niet behulpzaam en 
werkt polariserend. Een aanmatigende toon van de KNRB richting de verenigingen wordt helaas wel vaker 
gesignaleerd in woord en geschrift (zoals bijvoorbeeld ook op blz. 16 over de Kiwa Clean-up) en is wat ons 
betreft niet behulpzaam. Wij staan gezamenlijk voor uitdagingen en willen gezamenlijk tot oplossingen 
komen. Kennelijk sluiten de inspanningen van de KNRB en de verenigingen nog onvoldoende op elkaar aan, in 
ieder geval op het thema Junioren, maar er is een goede onderlinge verstandhouding nodig om dat te 
verbeteren. Stellingen als deze zinsnede zijn daarbij niet behulpzaam. 

Beantwoording 
Het is zeker niet de bedoeling om met de vinger te wijzen of polariserend over te komen. Wel een oproep om 
met elkaar meer samen te werken op de ambitie rondom junioren.  
In 2019 hebben 50 briefschrijvers (voorzitters, bestuursleden, coaches, trainers) een brandbrief aan de KNRB 
gestuurd dat er meer aandacht moest worden besteed aan junioren. In 2020 heeft de AV met grote 
meerderheid van stemmen de ambitie omarmd om in 2030 te streven naar een aandeel van 15% junioren.  
 
Om dit te bereiken heeft de KNRB onder andere een juniorencommissie ingesteld om blijvend aandacht te 
vragen en geven aan de uitdaging van juniorengroei. In zowel het Meerjarenplan 2023-2028 en het jaarplan 
2023 wordt juniorengroei als belangrijk focuspunt benoemd. Er zijn afgelopen jaar producten en diensten 
ontwikkeld, ook samen met en voor verenigingen, en de budgetten voor juniorenroeien zijn zoveel mogelijk 
behouden voor activiteiten, stimulering en promotie.  
Deelname van en implementatie door verenigingen blijft echter wel achter: geen aanmeldingen bijvoorbeeld 
voor de juniorenbestuursdag en weinig aanmeldingen in 2023 voor de Juniorencommunity. Ondertussen zien 



 
 

we dat slechts drie verenigingen de, in de AV omarmde, juniorendoelstelling ook in de eigen vereniging 
vastgelegd hebben. En het aantal junioren daalt overall nog steeds.  
De boodschap en oproep aan alle verenigingen is om de ambitie rondom junioren met elkaar actief op te 
pakken, gezamenlijk initiatieven blijven nemen en de gezamenlijke ambitie te omarmen.  
Dit is ook de reden dat de voorzitters van de Juniorencommissie en de commissie Junioren TopRoeien op de 
AV aanwezig zijn en de plannen voor dit jaar te vertellen.   
 

Vraag: Agendapunt 4 – Financiën bondsjaar 2022  
Blz. 7 Definitie vlottende activa & Blz. 8 Definitie geamortiseerde kostprijs.  
Klopt het dat er ook afboekingen wegens bijzondere waardevermindering of oninbaarheid meegenomen 
worden – conform de definitie van de geamortiseerde kostprijs? Volgens de definitie van vlottende activa 
wordt oninbaarheid namelijk ook weer afgetrokken. Is dat niet dubbelop? 

Beantwoording 
Beide voorwaarden zijn meegenomen in de waarde bepaling op de balans. 
Bij het vaststellen van het debiteuren saldo is eenmalig rekening gehouden met een voorziening voor 
mogelijke oninbare of niet volledig inbare vorderingen. De tekst kan echter wat duidelijker en we nemen 
dit mee voor de volgende jaarrekening. 

 
Vraag:  Blz. 10, punt 5 – Is het gehele uitstaande bedrag ‘Debiteuren’ inbaar?  

Binnen de ARB is vastgesteld dat er nog lopende discussies zijn over het vaststellen van de ledenaantallen 
die gefactureerd worden door de KNRB, hetgeen in de cijfers (naar wij aannemen) zichtbaar zal zijn in de post 
Debiteuren. Een vergelijkbare discussie was er ook over 2021 en zal wellicht het vergelijkbare hoge bedrag 
verklaren van 321K (2022) en 324 (2021). De toezegging dat de ledenaantallen handmatig gecorrigeerd 
zouden worden (blz. 4 notulen november AV 2022) wordt naar het idee van de ARB-leden niet of maar zeer 
beperkt nagekomen. De KNRB heeft schikkingen voorgesteld, zonder dat de ledenaantallen zijn gecorrigeerd 
op basis van de aangeleverde feitelijke gegevens en dus zonder dat duidelijk is wat de oorzaak is van het 
verschil van inzicht over de grondslag (ledenaantallen) die de KNRB/FOYS hanteert/genereert en de 
ledenadministratie van de verenigingen. De (ARB) verenigingen denken dat zij goed inzicht hebben in de 
ledenaantallen, worden aan- en afmeldingen correct en tijdig doorgevoerd in de systemen, is daarover ook 
geen discussie met de KNRB en ligt de foutieve grondslag van de facturen dus naar het idee van de 
verenigingen bij FOYS/KNRB. Schikkingsvoorstellen op basis van een schatting kunnen weliswaar leiden tot 
een tijdelijke oplossing, maar bieden geen oplossing voor de toekomst. Bovendien lijkt er nog onduidelijkheid 
over de inbaarheid van het nog uitstaande bedrag Debiteuren te zijn, aangezien er (in ieder geval binnen de 
ARB-verenigingen) nog lopende discussies zijn en de schikkingsvoorstellen niet door alle verenigingen zijn 
geaccepteerd. Graag ontvangen wij een overzicht van het bedrag waarover nog discussies lopen en 
een  voorstel hoe tot een duurzame oplossing te komen.  
  

Beantwoording 
In de jaarrekening van 2021 is er voor een behoorlijk bedrag afgeboekt aan debiteuren gezien de facturatie 
issues. Dit in lijn met het voorzichtigheidsbeginsel (mede daarom het verlies in 2021). Afgelopen jaar is er door 
het bureau, samen met de betreffende verenigingen veel gesproken en per vereniging in detail gekeken naar 
de lopende issues, die vnl over het jaar 2021 gaan. In bijna alle gevallen heeft dit geleid tot een goede 
gezamenlijke oplossing, waardoor er toch nog vrij veel binnengekomen is op de post langlopende debiteuren. 
Uiteraard nemen we alle bevindingen uit deze gesprekken mee om dit soort geschillen in de komende jaren te 
voorkomen.  
We snappen dat het lijkt of nog lang niet alles opgelost is. In feite gaat het op dit moment nog om 3 
verenigingen waar facturatie issues lopen. En waarbij we blijven vertrouwen dat we een toekomstbestendige 
oplossing hiervoor zullen vinden, samen met deze verenigingen. 

Vraag: 
Blz. 9, Bedrijfsmiddelen ICT en blz. 12, reserve ICT  
Ziet de toekenning ‘79’ aan ICT alleen op hardware? Of zit in dit bedrag ook de discussie over 
aanpassingen/kinderziektes van van FOYS (qua waarde van de investering)? Idem met de reserve tbv ICT 
(pag 12)? Waar ziet dat bedrag op en is die reservering voldoende om de problemen met FOYS op te lossen 
(zowel ledenfacturatie als wedstrijdmodule)? 

Beantwoording 
In de 79k (boekwaarde 31 december) zitten hardware maar ook uren besteed aan implementatie en 
nazorg van i.a. de FOYS applicatie door externe adviseurs. We hebben met FOYS een service level agreement 



 
 

waarbij we hebben afgesproken dat jaarlijks een bepaalde mate aan inspanningen geleverd worden door 
FOYS om het systeem up to date te houden en te optimaliseren.  In de reserve is een bedrag opgenomen voor 
aanpassing van het facturatiemodel en voor een noodzakelijke herinrichten van de IT omgeving van de KNRB 
(deze is zeer gedateerd). Ondervonden issues met de wedstrijdmodule ontvangen we graag zodat we eea zo 
goed mogelijk kunnen adresseren en prioriteren samen met FOYS binnen de service level afspraken. 
 

Vraag: Blz. 17, Sponsoring 
De ARB-verenigingen stellen vast dat er geen bedrag aan sposoring was begroot (vanwege het wegvallen 
van de hoofdsponsor - bekend) en er in de cijfers helaas ook geen gelden aan sponsoring zijn gerealiseerd 
over 2022. De ARB- verenigingen stellen vast dat KIWA (sinds 2020), Missie H2 (okt 2022) en de Nederlandse 
loterij wel (september 2022) wel al in 2022 sponsors waren. Betekent dat dat zij pas voor 2023 gaan 
bijdragen? In de toelichting wordt aangegeven dat er wel een waarde van EUR 133.000 aan sponsoring ‘in 
natura’ is gerealiseerd. Graag ontvangen wij een nadere onderbouwing van de stand van zaken met de 
sponsoring en een nadere toelichting wat wordt bedoeld met ‘sponsoring in natura’ om te kunnen beoordelen 
of het passend is een bedrag van EUR 133.000 daaraan toe te kennen in de toelichting. 

Beantwoording 
We verwijzen graag naar noot 13 ‘communicatie en sponsoring baten’ op pagina 17 van de jaarrekening waar 
aangegeven wordt dat er 600k aan sponsorgeld is gerealiseerd in 2022. Dit is iets meer dan begroot (585k). 
Alle drie de sponoren hebben conform verwachting reeds in 2022 bijgedragen. De 133k aan sponsoring in 
natura betreft voornamelijk materiaal en (korting op) kleding, met voor alle posten onderliggende 
(langlopende) contracten.    

 
Vraag:  Blz. 17 – Versnelde verkoop boten.  
Hoe verhoudt zich de opbrengst van 50K tegen de balans waarop de boten voor een boekwaarde van EUR 
183k staan? Zijn niet alle boten verkocht? Waarom is er niettegenstaande de samenwerking met Filipi en 
Concept2 toch nog materiaal op de balans opgenomen?  

Beantwoording 
Niet alle boten zijn inderdaad verkocht. De boten die verkocht zijn, staan niet op de balans per 31/12/22. De 
50K is de boekwinst die gemaakt is op de verkochte boten. De 183K is niet alleen maar boten, maar ook 
topsportmateriaal als oa de botenwagen. 

In de nieuwe overeenkomst huren we boten voor een bepaald bedrag per jaar, dus daarom staan ze niet op de 
balans, ze zijn geen eigendom van de KNRB. 

Vraag:  Blz. 19, organisatiekosten 205k.  
De ARB-verenigingen stellen vast dat er ongeveer EUR 135K (extra) organisatiekosten zijn uitgegeven aan 
het herstellen van een Veilig Sportklimaat (205K tov 70 begroot). De ARB-verenigingen zijn geschrokken van 
dit enorme bedrag en ontvangen graag een uitsplitsing en toelichting. Welk aandeel van dit bedrag zijn 
juridische kosten en welk aandeel advieskosten - en vallen die laatste kosten ook in verschillende type 
adviezen uiteen? Zijn er ook transitievergoedingen (bv voor vertrek coaches) in dit bedrag meegenomen?  

 

Beantwoording 
In de organisatiekosten zitten ook de kosten voor de AV’s, de accountantskosten en kosten oude boekjaren. 
Met betrekking tot het belangrijke thema verantwoord sport- en werkklimaat is in de najaarsvergadering 
toegelicht dat het afgelopen jaar niet makkelijk was en is uitleg gegeven welke acties de KNRB hierin heeft 
ondernomen. Een verder uitsplitsing naar juridische of advieskosten voor KNRB of derden geeft verder geen 
passende publieke duiding aan deze ontwikkeling.  

 
Vraag  Agendapunt 8 – Ingekomen stukken 
Verslag Vertrouwenscontactpersoon – rol verenigingen 
Kan worden verduidelijkt welk deel van de meldingen zijn gedaan door individuen/slachtoffers en welke door 
verenigingen? Binnen de ARB is namelijk op 16 januari gesproken over het bieden van een Veilig Sportklimaat 
binnen de verenigingen, in aanwezigheid van Tessa Knaven en kregen de indruk dat vooral verenigingen de 
Vertrouwenscontactpersonen van de KNRB weten te vinden. De ARB-verenigingen hebben de aanwezigheid 
van Tessa erg op prijs gesteld. Bijgaand het verslag van die bijeenkomst, waarin inderdaad initiatieven over 
gedragcodes, middelen en sociale veiligheid aan bod zijn gekomen – zoals genoemd in het verslag van de 



 
 

Vcp’s van de KNRB. Wellicht is het verslag behulpzaam bij de verdere ontwikkeling van een Veilig 
Sportklimaat, die voor de breedtesport natuurlijk vooral binnen de verenigingen moet worden gewaarborgd. 

Beantwoording 
Inderdaad weten gelukkig veel verenigingen de vertrouwenscontactpersonen van de KNRB te vinden. Maar 
ook individuen weten steeds beter de weg en bellen voor advies, een luisterend oor en/of een 
doorverwijziging. Dat is fijn, daar zijn de VCP’s ook voor. De verdeling in meldingen door verenigingen en 
individuen is ongeveer gelijk. Voor volgende AV zullen we deze uitsplitsing in het verslag zetten.  

 
Vraag: 
Agendapunt 9a – Update junioren en opstart Commissie Junioren TopRoeien 
Graag ontvangen wij de lijst met (voorgenomen) namen voor de Commissie Junioren TopRoeien. Wij wijzen er 
voor de goede orde op dat deze commissie in de najaars-AV van 2021 is toegezegd en in de najaars-AV van 
2022 is beloofd dat deze comissie nog in 2022 zou worden opgericht. Binnen de ARB-verenigingen is er veel 
behoefte aan deze commissie en ook veel bereidheid om mee te werken en te denken, waarbij er concrete 
aanbiedingen zijn gedaan aan het bondsbureau. Wij betreuren het tijdsverslies en het feit dat er weinig 
verenigingen vanuit de ARB betrokken zijn bij het initatief.   

Beantwoording 
Zoals aangegeven op de najaars-AV van november 2022 was er inderdaad vertraging in de opstart van de 
commissie Junioren TopRoeien. Gelukkig is deze commissie inmiddels opgericht, hebben er al een paar 
bijeenkomsten plaatsgevonden en zijn de volgende 5 commissieleden na een zorgvuldig proces benoemd in 
deze commissie; 
 
Koos van Haasteren - voorzitter (Maastricht - Zuid) 
Lars van Hoeksel (Zwolsche - Oost)             
Jet Rutgers (Willem III - A’dam/NH)                    
Frank de Vries (De Hunze - Noord) 
Jacques Klok (De Hoop - A’dam - ZH) 
 

Vraag:  Agendapunt 11 Blauwdruk  
Wij hebben geconstateerd dat de roeikalender één weekend naar voren is getrokken, waardoor het 
langebaanseizoen één weekend eerder begint. Die vervroeging heeft als nadeel dat de kans op slecht weer 
hoger is en de wedstrijden heel dicht op de voorjaarsvakantie beginnen. Wat is de reden om het seizoen te 
vervroegen? 

Beantwoording 
De belangrijkste reden voor deze keuze is gebaseerd op de ruimte die nodig is om het seizoen op de juiste 
manier op te kunnen bouwen. We hebben meer roeiers, meer wedstrijden en willen tegelijk een goede 
spreiding en een goed ritme behouden. Hierin houden we rekening met belangen van o.a. sporters, 
begeleiders, vrijwilligers en wedstrijdorganisatoren. Na afloop van het seizoen wordt bij die partijen ook 
feedback opgehaald over hoe de kalender is ervaren. Mocht dat reden geven om in de toekomst andere 
keuzes te maken dan wordt dat doorgevoerd in de blauwdruk.  

 

 
Ingekomen vragen Boaz Dingemanse, voorzitter Phocas 
 
Vraag: 
Om welke reden wordt bij agendapunten 7 en 10 bij de persoon vermeld of het gaat om een mevrouw dan wel 
de heer? In onze ogen is dit een onnodige toevoeging van binairiteit, die bij weglating niets afdoet aan de 
inhoud. 
 

Beantwoording:  
In de AV van november 2022 is aangegeven dat we in de notulen alleen voornaam en achternaam gaan 
gebruiken. Op de agenda voor deze AV is inderdaad nog een aanhef mevrouw en/of de heer gebruikt. In 
overleg met de commissie Diversiteit & Inclusie zetten we de ingezette lijn van notuleren graag door, ook voor 
deze AV en voor komende agenda’s.  

https://storage.knrb.nl/2022/11/98ceba66-ingekomen-vragen-vanuit-verenigingen-voorafgaand-aan-av-26-11-2022.pdf
https://storage.knrb.nl/2022/11/98ceba66-ingekomen-vragen-vanuit-verenigingen-voorafgaand-aan-av-26-11-2022.pdf


 
 

 
Vraag: 
Bij agendapunt 8b komt naar voren dat de VCP's van de KNRB allen vrouw zijn. Is er gekeken naar de 
mogelijkheid tot het aanstellen van een mannelijke VCP? 
 
Beantwoording: 
We hebben een vacature uitgezet voor nieuwe vertrouwenscontactpersonen en daar kwamen in dit geval 
alleen maar vrouwelijke reacties op. Natuurlijk is een mannelijke of non-binaire VCP ook meer dan welkom! 
 

Vraag: 
Bij agendapunt 10a wordt uitgelegd dat de functie Commissaris Vrijwilligersbeleid en opleidingen voorlopig 
onvervuld blijft. Phocas is benieuwd op basis van welke gronden of signalen is besloten om deze functie 
onbemand te houden. Is de overweging geweest zoals deze genoemd is in het jaarverslag (financiën, krappe 
arbeidsmarkt etc.)? We vragen ons dit mede af met oog op de landelijke signalering dat de 
vrijwilligersbereidheid afneemt, maar ook het kamprechterstekort waarmee we nu mee kampen en wat zich 
lijkt te gaan vergroten.  
 

Beantwoording 
Zoals op de AV-agenda aangegeven kiest het bestuur er op dit moment voor om eerst een analyse te maken 
binnen het bestuur naar rollen, taken, verantwoordelijkheden en portefeuilles en daarom deze vrijkomende 
plek niet meteen in te vullen. De landelijke uitdagingen voor lokale verenigingen en de KNRB om vrijwilligers te 
blijven vinden, binden en boeien staan echter scherp op het netvlies, evenals de noodzaak van goede en 
aansluitende opleidingen. Hier is zeker aandacht voor binnen het bestuur en de KNRB organisatie en staan 
benoemd in het jaarplan 2023 én het Meerjarenplan 2023-2028.  

Vraag/opmerking  
Ook nog drie tekstuele opmerkingen: 

- Bij agendapunt 3 staat in het voorwoord van Seada een tekstuele fout, voorlaatste alinea (fout 
onderstreept) "Met elkaar zetten zĳn we op weg naar ‘Een leven lang roeien voor iedereen’ waarbĳ 
we in 2030 groeien naar 55.000 roeiers en in 2032 het beste roeiland ter wereld zĳn" 

- Bij agendapunt 5b moet facturatie model facturatiemodel zijn (zonder spatie); 
- Bij agendapunt 6ai mist hoofdletter bij begin van de zin. 

 

Beantwoording 
Bedankt voor de opmerkingen, we zullen deze verwerken. 

 
------------------------------------------------------------------------------------------------------- 


